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To: CR EERE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 11/3/2020 9:22:00 AM

Subject: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

Received: Tue 11/3/2020 9:22:01 AM

Eens!

512e

vor:IEEE) IE inv ni

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 10:21

aan:IEE) BERET invws.ni>

Onderwerp: FW: aandacht voor sport bij maatregelen

Zie mailwisseling hieronder

Ik ga ervan wit dat hn) dat nu zo overneemt.

Eens?

Verzonden met BlackBerry Work

(www _.blackberry.com)

van: INEEEEEDNE-BESEEN@ invvwsnlDatum: dinsdag 03 nov. 2020 9:52 AM

Aan: EAETNN) MERE iss 1>

Onderwerp: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

Doe ik, moet nu even rennen(-;

var:INSEE)EENc cs.
Verzonden: dinsdag 3 november 2020 09:46

Aan: 5.1.2 )SEE® minvws.nl>
Onderwerp: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

Ja ok

Voeg nog even toe:

NB dit ging in juni per ongeluk ook niet goed. Toen is cok per ongeluk een verschil tussen sportscholen en binnensport
accommodatie gemaakt! Het ging alleen over sportscholen terwijl de hele binnen sport bedoeld werd. Die fout moeten we nu niet

weer maken!

van:IEEEBEAR0 invws.ol>
Verzonden: dinsdag 3 november 2020 09:40

Aan: [IEEECRNN) < minyws.ni>

Onderwerp: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

Ok helder, neem ik deze tekst over, ok?

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 09:39

@minvws.nl>; )

) minvws.nl>; h

Onderwerp: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

aEER
Sprak net minister in overleg. Zij wil idd graag iets over dit punt in haar annotatie openomen hebben

Wat ik nu van je begrijp is dat:
- Alleen sportscholen gaan open en de rest van de binnen sport locaties blijft gesloten



985019

» Dat lijkt me niet goed uitlegbaar. Geen onderscheid maken tussen sportscholen en andere binnen

sportaccomodaties
Jeugd moet gewoon kunnen basketballen en handballen en zaalvoetbal etc

Ook volwassenen met de striktere regels moeten kunnen trainen binnen in een hal denk aan: tennis, vollebal etc

Dus advies: houden zoals het nu is geregeld!
Ik snap de ratio ook niet waarom dat opeens niet meer zou mogen?

- Groepsgrootte van max 4 naar max 2 maakt sporten nog lastiger. Juist ook buiten!! Maar dat was het ook al.

Volwassenen (NB vanaf 18 jaar!!) gaan dan dus minder sporten/bewegen op hun verengingen. De lol is eraf, organiseren
nauwelijks mogelijk. Met alle gevolgen vandien.

Groet ERP]

vor:IEEE
Verzonden: dinsdag 3 november 2020 09:25

Dminvws.nl>; )

) minvws.nl>; !

Het gaat mij erom dat naast sportscholen ook andere binnensportaccomodaties open zouden moeten blijven. Anders echt

ongelijke situatie

Zeker voor de jeugd, zeker in wintertijd
Max groepgrootte van 2 naar 4 vergert alleen maar reel aanbod. Maar is voor nu minder relevant. Dat punt van nctv snap ik

Onderwerp: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 09:16

@minvws.nl>; )

) minvws.nl>; ;

Onderwerp: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

Ja prima!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INSERECIN) MERE vs.
Datum: dinsdag 03 nov. 2020 9:13 AM

@minvws.nl>

mins o>,IEKETI) <IREKEENN iv: >,INEKEC

Onderwerp: FW: aandacht voor sport bij maatregelen

Ha [JEEZ] zie reactie NCTV. Uitzondering lijkt toch alleen om sportscholen te gaan en niet om binnensport accomodaties etc.

Stel voor dat ik dan jouw onderstaande punten meeneem in de MCC annotatie, eens?

5.1.2i Concept
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5.1.2i Concept

Van:IEEN -BD/PSDJEBE @nctv.minjenv.ni>
Verzonden: dinsdag 3 november 2020 09:04

. 80/06C-19<JSEREDN© minienv.>;EEE) BEE minvws >;

AEA @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

Hoi EAE

1k kan aan het huidige pakket na het BWO van gisteren helaas niets meer veranderen.

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 09:00

Aan: @minvws.nt>;

[EXEC EKER© invws.ni>
CC: .

- BD/PSD « @nctv.minjenv.nl>

Onderwerp: RE: aandacht voor sport bij maatregelen

Dag

Mijn begrip is dat de uitzondering alleen op sportscholen ziet, en dat het inderdaad om max 2 voor sporten gaat. Dit

is een besluit uit het BWO gister, als men daar nog op terug wilt komen dan is denk ik de MCC de geéigende route.

of zijn er nog andere ontwikkelingen?

Voor mijn begrip: veel van de argumenten hieronder gelden toch ook al bij huidig pakket (met max 4, etc.)?
Groet,

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 08:20

Aan:[EXEC - 50/0 c-15 JENEEESECN© minjenv.>; INEEESECNENN)SEXED© ninvws.ni>
Onderwerp: aandacht voor sport bij maatregelen

Ha (EE

Onze collega’s van Sport vroegen of binnensportaccomodaties, zwembaden etc ook worden uitgesloten van sluiting. En tevens

verzoek Max 2 los te laten (anders gaan of kunnen heel veel volwassen niet meer sporten, want veel clubs bieden dan niks meer

aan). Kan jij ze gerust stellen/is er nog ruimte voor aanpassing? Anders gaat het mee als annotatie voor mcc, maar liever niet. Zie

onderstaand hun argumentatie.

Alvast dank voorje reactie.

Groeten EEE

5.1.2i Concept
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5.1.2i Concept

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u 1s toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektromsch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no Liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security


